
Zápis ze zasedání školské rady  

ZŠ Dr. M. Tyrše, Hrdějovice 

dne 9. 10. 2024 

 
 
Místo konání: budova školy 

Přítomni:  Mgr. Karel Attl 

   Petr Slezák 

   Mgr. Kateřina Krausová 

   Mgr. Irena Dušáková, ředitelka školy 

 

 

Program:  
1) Seznámení s programem a určení zapisovatele  

2) Projednání a schválení Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2023/2024 

3) Různé  
 

 

ad 1) Předseda školské rady pan Attl seznámil přítomné s programem zasedání a přítomní jej schválili.  
Výsledek hlasování: Pro: 3 Proti: 0 Zdrželi se: 0  
 

Zápisem byla pověřena Mgr. Kateřina Krausová.  
Výsledek hlasování: Pro: 2 Proti: 0 Zdrželi se: 1  

 

ad 2) Školskou radou byla projednána Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2023/2024 včetně 

příloh. 

Ředitelka školy upřesnila Zprávu o využití prostředků na DVPP a Plán vzdělávání na rok 2024: 

- nutnost zařazování vzdělávacích akcí na téma Kyberšikana a Bezpečný pohyb 

v kyberprostoru – bude zopakována beseda s Policií ČR pro rodiče žáků 4. a 5. ročníku ( 

13. 11. 2024 v době třídních schůzek, p. Attl nabídl škole pomoc při organizaci) 

- škola se zapojí do OP JAK (Operační program Jan Amos Komenský), za kterého budou 

čerpány prostředky zejména na DVPP – školení pro sborovnu 

Dále bylo ředitelkou školy upřesněno Vyhodnocení minimálního preventivního programu v bodu 

Školní mléko, Ovoce do škol a Zdravá pětka. Mléko i ovoce žáci většinou konzumují ve škole v době 

svačiny. Výukového programu Zdravá pětka se zúčastňují nejmladší děti a jde o seznámení se zdravým 

životním stylem hravou formou. 

Následně byla výroční zpráva o činnosti školy schválena  včetně příloh  a bude neprodleně 

předána  zřizovateli školy.  
 

Výsledek hlasování: Pro: 3 Proti: 0 Zdrželi se: 0  
 

 

ad 3)  Bylo projednáno následující: 

- V červnu zákonní zástupci vyplnili hodnotící dotazník spokojenosti se školou. Školská 

rada se seznámila s výsledky šetření. Rodiče budou s výsledky šetření seznámeni na 

třídních schůzkách. Z výsledků dotazníků zatím vedení školy připravuje: 

1. Zavedení školní pokladny – zavedeno od 1. 9. 2024. V současné době funguje 

s drobnými nedostatky. Pan Attl postrádá funkci okamžité zprávy při jakémkoli 

pohybu na účtu ve školní pokladně. 



2. Přechod na elektronické žákovské knížky  - vedení školy připravuje na školní rok 

2025-2026. 

3. Řešení nedostatku kroužků : 

• obnovení kroužku Věda nás baví – možnost kroužku s vlastním lektorem -prověří 

paní ředitelka, budou poptáni rodiče na třídních schůzkách 

• prověření možnosti kroužku Flétna ve 3. třídě 

• pohybové kroužky pro 1. – 3. třídu nahrazují Pohybové hry každou středu 

organizované školní družinou 

 

- Výtvarné řešení fasády – panu Slezákovi byly předány výtvarné návrhy dětí k dalšímu 

zpracování. Pan Attl navrhl oslovit grafika Daniela Kyncla. Školská rada se seznámila 

s tvorbou p. Kyncla a návrh podpořila. 

- Bezpečnostní situace před školou – před hlavní vchod budou umístěny květináče, které 

zabrání řidičům v parkování v zóně největšího pohybu dětí. 

- Úprava vchodových dveří do šatny, nutnost vytvoření zákoutí pro rodiče  v případě 

špatného počasí – pan Slezák přislíbil součinnost zřizovatele. 

- Vyhodnocení cyklozávodu pro děti proběhne 14.10.2024 na školní zahradě,  pro dospělé 

pak 31.10. 2024 na výstavišti v Č. Budějovicích. 

- Společný turistický výlet na zříceninu Dívčí hrad proběhne v sobotu 19.10.2024. 

Podrobnější informace dostanou děti od svých třídních. 

          
        
Zápis proveden dne: 9. 10. 2024 
 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Kateřina Krausová  

          
 

   



  


